
Farm Information

Negrisa is a family business dedicated to the processing, quality control and export 

of coffee. They have more than 15 years of experience bringing the flavor and quality 

of Peruvian coffee to markets around the world. Their clients value the commitment 

they have to work. Being a family business, commitment, passion for hard work, and 

the desire to improve are some of the principles that govern our day to day. Negrisa’s 

ability to provide quality service translates into achievements and positive results for 

the clients.

Their mission is to ensure quality and performance in each of the stages of the coffee 

production process, generating added value for our customers and the vision to be 

recognized as the leading family business in the Peruvian coffee market throughout 

the entire value chain, from production to delivery to the final consumer.

InterAmerican Coffee GmbH
Coffee Plaza | Am Sandtorpark 4
20457 Hamburg, Germany 

Phone +49 40 373 367
E-Mail: iac.hamburg@nkg.coffee

InterAmerican Coffee Schweiz
Bahnhofstrasse 22
CH-6300 Zug, Switzerland

Phone +41 41 728 7286
E-Mail: iac.zug@nkg.coffee

InterAmerican Coffee Ltd.
59-61 Farringdon Road
London EC1M 3JB, United Kingdom

Phone +44 20 7796 2255
E-Mail: iac.london@nkg.coffee

www.interamericancoffee.de

Coffees

This coffee has a juicy acidity, a round 
body and flavors of dark berries, sweet 
rhubarb.

Country:	 Peru

Region:	 Chanchamayo, Villa Rica, Pichanaki, Satipo

Dark Berries

PERU
Negrisa

Variety:	 Typica

Processing:	 Hand-picked, Washed,  
	 Sun-dried

Sweet Rhubarb



Farm Information

Negrisa ist ein Familienunternehmen, das sich der Verarbeitung, der Qualitätskon-

trolle und dem Export von Kaffee gewidmet hat. Das Unternehmen hat mehr als 15 

Jahre Erfahrung darin, den Geschmack und die Qualität des peruanischen Kaffees auf 

die Märkte der ganzen Welt zu bringen. Ihre Kunden schätzen das Engagement, mit 

dem sie arbeiten. Da es sich um ein Familienunternehmen handelt, sind Engagement, 

Leidenschaft für harte Arbeit und der Wunsch, sich zu verbessern, einige der Gr-

undsätze, die das tägliche Handeln bestimmen. Die Fähigkeit von Negrisa, qualitativ 

hochwertige Dienstleistungen zu erbringen, spiegelt sich in Erfolgen und positiven 

Ergebnissen für die Kunden wieder.

 

Die Mission des Unternehmens ist es, Qualität und Leistung in jeder Phase des 

Kaffeeproduktionsprozesses zu gewährleisten, einen Mehrwert für die Kunden zu 

schaffen und die Vision zu verfolgen, als führendes Familienunternehmen auf dem 

peruanischen Kaffeemarkt in der gesamten Wertschöpfungskette von der Produktion 

bis zur Lieferung an den Endverbraucher anerkannt zu werden.
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Kaffees

Dieser Kaffee hat eine saftige Säure, einen 
runden Körper und Aromen von dunklen 
Beeren und süßem Rhabarber.

Land:	 Peru

Region:	 Chanchamayo, Villa Rica, Pichanaki, Satipo

Dunkle Beeren

PERU
Negrisa

Varietät:	 Typica

AUfbereitung:	Hand-picked, Washed,  
	 Sun-dried

Süßer Rhabarber


